

Семенова Елена Владимировна

Учебная дисциплина «Английский язык»

11.05.2020 – 16.05.2020

Эл. Почта elenasemenova1285@gmail.com

№ группы	Домашнее задание	Учебная литература
11 12 14	1. Стр. 228, № 10, вставить пропущенные слова 2. Стр. 231, № 15, распределить слова в 3 столбика	Г.Т. Безкороваяная, Planet of English: учебник английского языка для учреждений НПО и СПО https://vk.com/wall-45671400_20212
101 102 103	1. Посмотрите видео-урок «Средства массовой информации», запишите словарь, слова выучить 2. Ответьте на вопросы из видео (8 вопросов)	https://www.youtube.com/watch?v=O5ShzItklYE
	3. № 2, стр. 66, заполнить пропуски, записать предложения 4. № 2, стр. 76 найти в тексте перевод слов	"English" Кузовлев В.П. и др. 9 класс 3. https://uchebniki-rabochie-tetradi.com/knijka0882listat/n um0882.html#prettyPhoto/32/ 4. https://uchebniki-rabochie-tetradi.com/knijka0882listat/n um0882.html#prettyPhoto/37/
104 203	1. стр. 33, № 2, прочитать текст, записать основные пункты составления резюме 2. стр. 34, № 3, заполнить пропуски, № 4, изучить пример резюме	Английский язык для специалистов автосервиса, Учебное пособие, Герасимук А.С., 2012. https://fileskachat.com/view/61892_7311ec27eb3eb5908ea0f9e7264683d8.html
23	1. Контрольная работа	См. приложение ниже

ПРИЛОЖЕНИЕ для группы 23

ИНСТРУКЦИЯ

1 вариант выполняют студенты, у кого Фамилия начинается на буквы А-И

2 вариант выполняют студенты, у кого фамилия начинается на буквы К-Р

3 вариант выполняют студенты, у кого фамилия начинается на буквы С-Я.

Контрольная работа

Вариант 1

I. Поставьте глаголы в скобках в указанное время. Полученные предложения переведите.

1. My friend (to go) to the library every Saturday. (Present Simple)
2. you (to invite) your cousin to stay with you next summer? (Future Simple)
3. Max (not, to be) here. (Present Simple). He (to wash) his car. (Present Continuous)
4. Yesterday we (to write) a letter to our relatives. (Past Simple)
5. My little sister (to sleep) at this time yesterday. (Past Continuous)

II. Подчеркните сказуемое и запишите предложения в отрицательной и вопросительной форме.

1. My brother drank coffee yesterday.
2. Boris looks at his watch.
3. Bob is playing chess with his friend.

III. Переведите предложения на русский язык, используя степени сравнения прилагательных.

1. Эта работа легче той.
2. Наша кошка меньше вашей собаки.
3. Китайский язык (Chinese) самый трудный.
4. Самолет удобнее, чем поезд.

IV. Выберите нужную форму модального глагола.

1. I invite Nick to our house. 1) can 2) must 3) may
2. I was sure you translate that article. 1) can 2) could 3) was able
3. You work more seriously. 1) can't 2) need 3) should
4. You talk at the lessons. 1) could 2) mustn't 3) can't
5. Mike stay at home because he didn't feel well. 1) had to 2) can 3) might

V. Составьте предложения. (Первое слово указано с заглавной буквы.)

1. my, I, mother, help, the rooms, to clean.
2. many, houses, were, in, old, There, our, street.
3. friend, with, often, lessons, English, My, helps, me, my.
4. late, I, never, the first, am, for, lessons.
5. have, trains, more, seats, Modern, comfortable.

VI. Используя конструкцию there is/ are, опишите кабинет английского языка.

Example: There are posters on the walls.

Контрольная работа

Вариант 2

I. Поставьте глаголы в скобках в указанное время. Полученные предложения переведите.

1. My friends (not, to do) their homework at 7 o'clock yesterday. (Past Continuous)
2. I (to buy) a very good book last Tuesday. (Past Simple)
3. your mother (to cook) every day? (Present Simple)
4. Don't make noise! The child (to sleep). (Present Continuous)
5. We (to grow) tomatoes next summer. (Future Simple)

II. Подчеркните сказуемое и запишите предложения в отрицательной и вопросительной форме.

- 1) They were going to the cinema yesterday.
- 2) They return home late at night.
- 3) Your brother went to the club last Friday.

III. Переведите предложения на английский язык, используя степени сравнения прилагательных.

- 1) Днепр короче Волги.
- 2) Он сильнее своего брата.
- 3) Эта девочка самая хорошая студентка в нашей группе.
- 4) Упражнение №8 труднее, чем упражнение №10.

IV. Выберите нужную форму модального глагола.

- 1) I take your pencil for a moment? 1) can 2) need 3) should
- 2) You give the child everything he wants. 1) shouldn't 2) mustn't 3) can't
- 3) You..... respect your parents. 1) can 2) must 3) may
- 4) If you have done your homework, yougo for a work. 1) had to 2) may 3) might
- 5) My parents were not at home and Ilook after my little sister.
1) can 2) had to 3) should

V. Составьте предложения. Первое слово указано с заглавной буквы.

- 1) for Moscow, We, next, are, week, leaving.
- 2) by train, by plane, Travelling, slower, is, travelling ,than.
- 3) go, After, I, to the college, breakfast.
- 4) should, more, You, be, at the lessons, attentive.
- 5) four, are, in, There, seasons, the year.

VI. Используя конструкцию there is/ are, опишите кабинет английского языка.

Example: There are posters on the walls.

Контрольная работа

Вариант 3

I. Поставьте глаголы в скобках в указанное время. Полученные предложения переведите.

1. Every morning he (to meet) his friends. (Present Simple)
2. He (not, to play) the piano tomorrow. (Future Simple)
3. What you (to do) now?-- I (to drink) tea. (Present Continuous)
4. A week ago they (not, to know) what to think. (Past Simple)
5. My sister (to read) a book the whole evening yesterday. (Past Continuous)

II. Подчеркните сказуемое и запишите предложения в отрицательной и вопросительной форме.

1. She never shouts at her students.
2. I was playing the piano at 4 o'clock yesterday.
3. Yesterday he got up at 9 o'clock.

III. Переведите предложения на английский язык, используя степени сравнения прилагательных.

1. Он знает более интересную историю.
2. Это слово самое важное.
3. Куртка теплее свитера.
4. « Двойка » - самая плохая оценка.(mark)

IV. Выберите нужную форму модального глагола.

- | | |
|---|----------------------------------|
| 1)I learn it by heart? | 1) can 2) must 3) may |
| 2) She hopes she find the job she's looking for. | 1) had to 2) may 3) can |
| 3) You give the child sweets before dinner. | 1) shouldn't 2) mustn't 3) can't |
| 4) ...I come and see you? | 1) can 2) had to 3) may |
| 5) Youlisten to the tape recording of this text several times. | 1) had to 2) may 3) must |

V. Составьте предложения. Первое слово указано с заглавной буквы.

- 1) a very, My, person, friend, is, interesting.
- 2) free, my, I, on, no, have, time, week-days.
- 3) are, days, seven, There, a week, in.
- 4) can, many, places, through, You, see, interesting, of the country, the window.
- 5) son, do, work, this, Your, can, himself.

VI. Используя конструкцию there is/ are, опишите кабинет английского языка.
Example: There are posters on the walls.

